
 
 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde  
Dato: 15/6-2023 
Tidspunkt:17.00-19.00 
Mødeleder:  

Deltagere: Heidi (skoleleder), Trine (souschef, ref.), Louise 
(konstitueret KKFO-leder), André (forældre-rep.), Søren 
(forældre-rep.), Linda (forældre-rep, næstformand), Signe 
(forældre-sup), Nicolaj (forældre-sup), Thomas (forældre-
rep, formand), Jasper (TR-lærere), Ole (pædagog), Christina 
(forældre-rep.)  André (forældrerep.) 
Mirzahan (elevrådsformand), Rory (elevrådsnæstforper-
son) 
Fraværende: Jasper Henriksen (TR lærer), Ole (pædagog), 
André og Søren (forældrerepræsentanter), Mirzahan (elev-
rådsformand) 
 

 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er 
det til orientering (O), drøftelse 
(D) eller beslutning (B) 

Tid 
Esti-
me-
ret 
tid til 
punk
tet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, 
konklusion på beslutning, angivelse af evt. 
ansvarlig og evt. deadline. 

Formid-
ling 
Til hvem, af 
hvem og 
hvordan? 

 

1. Valg af ordstyrer  5 Linda vælges   

2. Kort orientering fra: (O) 
- skoleledelsen/KKFO-
leder 
- Fra formanden 
- Fra øvrige medlemmer 

10 Vi er ved at indskrive 35 nye børn. 
 
Lokalefordelingen er ved at falde på 
plads. 
 
Ellers ikke noget nyt. 

  

3 Sygefravær/personale 

og elev (O) 

 

5 Sygefraværet er på vej ned både på 

skole- og KKFO-delen. 

  

4. Nyt fra elevrådet 10 Der er ikke nyt fra elevrådet. 
 
Dog har der været afslutning, hvor 
elevrådet har fået pizza og sodavand. 
Der er evalueret, og næste år spiser 
elevrådet lidt længere væk fra skolen. 

  

5. Skoleudviklingssamta-

len aftaler 

5 Der aftales møde vedrørende skoleud-

viklingssamtalen torsdag den 10. au-

gust klokken 15.30. 

  

6. TU23 10 Der har været åbent vindue i forhold til 
diskrimination, chikane, trusler om vold 
og vold medarbejdere imellem og med-
arbejdere og ledere imellem, der er 
dog ikke kommet nogen medarbejdere 
endnu. 
 

• Indskolingen går frem. 

• KKFO’en har lidt samme resultat, 
der ligger en plan vedrørende dette 

• TAP’erne er gået frem 

• Udskolingen og mellemtrinnet er 
gået tilbage på visse parametre. 
Dette skal der være en proces om-
kring, hvor vi formentlig indhentes 
en konsulent fra AMK 

  



 
 

7 Film om skolen 5 Nørrebro lokaludvalg har givet midler til 
alle skoler i vores område. Sådan en 
vil vi meget gerne have også hos os, 
så forældre kan få sat billeder på en 
skole som vores. 

  

8 Økonomi 5 Prognosen er endnu ikke kommet. 
 
Det bør undersøges, om vi kan søge 
fondsmidler til etablering af legeplads i 
de større børns gård. 
 
Desuden er legestativet hos de mindre 
børn ved at være gammelt, her skal vi 
se på, om det kan betale sig at repa-
rere det, eller om vi skal investere i et 
nyt. Desuden vil vi gerne søge fonds-
midler til et snoozle-rum. 

  

9 Evt.  5 Der skal etableres valg til elevrådet, 
således at der kan være deltagere fra 
elevrådet til skoleudviklingssamtalen. 
 
Samtaler til KKFO-leder bliver onsdag i 
kommende uge klokken 12.30-18.00 
(Nicolai) 
 
Samtaler til lærere og medhjælpere lig-
ger torsdag i kommende uge. Dette fra 
klokken 09:00 og frem. Cirka 09.00-
15.00 er det medhjælpere, derefter er 
det samtaler til lærerstillinger. 

  

10 Spisning ude 

 

    

      

      

      

      

      

 

 

 


